

OMAN QATAR INSURANCE COMPANY SAOG Initial summarized un-audited Financial Results for the Year ended 31st Dec 2023

According to the disclosure requirements of Capital Market Authority, Oman Qatar Insurance Company SAOG is pleased to announce the Initial summarized Un-audited Financial Results for the Year Ended 31st Dec 2023 under IFRS 17

(Figures in OMR)

Particulars	Year Ended 31 st Dec 2023 (Unaudited)	Year Ended 31st Dec 2022 (Unaudited & Restated)	%
Insurance Revenue	63,674,043	35,205,941	81%
Insurance service result	2,149,113	2,379,331	-10%
Net Insurance Financial results	1,999,872	2,470,596	-19%
Net Investment & Other Income	4,822,304	3,019,531	60%
Profit for the year before tax	4,767,537	4,389,298	9%
Net Profit for the year after tax	4,084,481	4,006,536	2%
Total Comprehensive Income	4,164,969	3,641,982	14%
Net Asset Value per share	0.229	0.210	9%

Notes:

Hasan Yaseen Ali Al Lawati Chief Executive Officer

A. The Company acquired Vision Insurance SAOG with effect from 1st January 2023. Hence the results for Year Ended 2023 is consolidated and is not comparable with Year Ended Dec 2022 results which was prepared on standalone basis.

B. The above Financial highlights are prepared based on IFRS 17 (Insurance Contracts) and hence restated figures of previous period accordingly.

C. These results are subject to Audit Committee review and Board of Directors Approval. The final results may differ from these initial results, based on the decisions taken at any of the above stages.



الشركة العمانية القطرية للتأمين ش.م.ع.ع النتائج المالية الأولية غير المدققة للسنة المنتهية في 31 ديسمبر 2023م

وفقًا لمتطلبات الإفصاح الصادرة عن الهيئة العامة لسوق المال، يسر الشركة العمانية القطرية للتأمين ش.م.ع.ع أن تعلن عن النتائج المالية الأولية غير المدققة للسنة المنتهية في 31 ديسمبر 2023م وفقًا للمعيار المحاسبي الدولي IFRS 17.

(الأرقام بالربال العماني)

10 0.5.1 3-1			
التفاصيـــل	السنة المنتهية في 31 ديسمبر 2023م (غير مدققة)	السنة المنتهية في 31 ديسمبر 2022م (غير مدققة وإعادة بيانها)	%
ايرادات التأمين	63,674,043	35,205,941	81%
نتائج أعمال التأمين	2,149,113	2,379,331	-10%
صافي النتائج المالية للتأمين	1,999,872	2,470,596	-19%
صافي أرباح الإستثمار وإيرادات أخرى	4,822,304	3,019,531	60%
ربح السنة قبل الضريبة	4,767,537	4,389,298	9%
صافي الربح للسنة بعد الضريبة	4,084,481	4,006,536	2%
إجمالي الدخل الشامل	4,164,969	3,641,982	14%
صافي قيمة الأصول للسهم الواحد	0.229	0.210	9%

ملاحظه:

أ. استحوذت الشركة على شركة الرؤية للتأمين ش.م.ع.ع اعتبارًا من 1 يناير 2023م وبالتالي تم توحيد نتائج السنة المنتهية في 2023م ولا يمكن مقارنتها بنتائج السنة المنتهية من 2022م والتي تم إعدادها على أساس مستقل.

ب. تم إعداد البيانات المالية المذكورة أعلاه بناءً على المعيار الدولي لإعداد التقارير المالية رقم 17 (عقود التأمين) وبالتالي تم إعادة بيان الأرقام الخاصة بالفترة السابقة وفقًا لذلك.

ج. تخضع هذه النتائج الأولية للمراجعة من قبل لجنة التدقيق والموافقة من قبل مجلس الإدارة وقد تختلف النتائج النهائية عن هذه النتائج الأولية بناءً على القرارات المتخذة في أي من المراحل المذكورة أعلاه .

THE COLOR TO SERVICE STATE OF THE SERVICE STATE OF

حسن بن ياسين بن علي اللواتي الرئيــــس التنفيـــذي